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P R O T O K O L L  F Ö R T  V I D  N I T T I O N I O N D E Å R S M Ö T E T

Datum: 2010-06-19
Plats: Missionskyrkan i Hässleholm
Paragrafer: Å-1-10 – Å-26-10

Närvarande: 116 föreningsombud
4 enskilda medlemmar

Å-1-10 Hälsningstal av sällskapets ordförande
Arne Engström hälsade alla välkomna i Jesu namn till årsmötet. Sång 240 i Lova 
Herren sjöngs gemensamt och därefter ledde Arne i bön vilken avslutades med att 
”Fader Vår” bads gemensamt.
Arne utgick från orden i 2 Tess 2:13-17 samt 2 Tim 1:7-9 och påminde särskilt om att 
vi är utvalda av Gud, att Guds uppdrag är ett hedersuppdrag och att vi inte får ge upp 
om vi möter motstånd utan istället behöver uppmuntra och inspirera varandra i arbetet 
i Guds rike.
Han erinrade sedan om fyra predikanter som sedan förra årsmötet lämnat jordelivet: 
Gunnar Gustafsson, Erik Nilsson, Gert Lind och Gunnar Jönsson. En minut i tyst bön 
hölls i tacksamhet till Herren för vad han gett genom dessa personer.
Efter gemensam sång av LH 239 förklarade Arne årsmötet öppnat.

Å-2-10 Val av årsmötesordförande samt förste och andre vice ordförande
Från valberedningen nominerades:
ordförande: Nils-Göran Nilsson,
vice ordförande: Anders Månsson.
Dessutom föreslogs att ingen andre vice ordförande skulle väljas.

Årsmötet beslöt
att som ordförande för årsmötet välja Nils-Göran Nilsson, samt
att som vice ordförande för årsmötet välja Anders Månsson.

Å-3-10 Val av sekreterare och vice sekreterare
Från valberedningen nominerades:
sekreterare: Per Henriksson,
vice sekreterare: Magnus Nilsson.

Årsmötet beslöt
att som sekreterare för årsmötet välja Per Henriksson, samt
att som vice sekreterare för årsmötet välja Magnus Nilsson.

Å-4-10 Val av justerare samt rösträknare
Från valberedningen nominerades:
justerare: Åke Johansson och Nils Larsson,
rösträknare: Katarina Nilsson och Kerstin Ottosson.

Årsmötet beslöt
att till justerare välja Åke Johansson och Nils Larsson, samt
att till rösträknare välja Katarina Nilsson och Kerstin Ottosson.
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Å-5-10 Fastställande av röstlängd
Meddelades att röstlängden omfattade 116 föreningsombud och 4 enskilda medlem-
mar.

Årsmötet beslöt
att fastställa röstlängden.

Å-6-10 Godkännande av kallelse till årsmötet
Jakob Birgersson redogjorde för kallelsen till årsmötet.

Årsmötet beslöt
att godkänna kallelsen till årsmötet.

Å-7-10 Fastställande av föredragslistan
a) Föredragning

Jakob Birgersson föredrog föredragningslistan med följande påpekanden:
• I de båda motionerna från Sven Hammarberg och Magnus Nilsson har av 

misstag beteckningen ”ELM” blivit utbytt mot ”ELM-BV”.
• I motionen angående ”Minskning av antalet styrelseledamöter” föreslås text-

erna ”b. tre styrelseersättare för en tid av ett år.” och ”· Tre ersättare, valda 
för en tid av ett år.” att utgå ur nuvarande stadgar och skall därför vara över-
strukna.

• I Styrelsens förslag till verksamhetsplan, under rubriken Styrelsens personal
på sidan 15 i årsmöteshandlingarna, skall tillföras att styrelsen anställt 
Christer Johansson som samordnande missionsföreståndare och att det därför 
inte är aktuellt att anställa någon missionsdirektor före 2011.

b) Diskussion och yrkanden
Per Henriksson påpekade att motionen om ”Minskning av antalet styrelseledamö-
ter” innehåller ett förslag till stadgeändring vilket inte inkommit inom den i stad-
garna § 32 stipulerade tiden och yrkade därför på att punkt 17 i föredragningslis-
tan skulle behandlas först på nästa årsmöte och att under tiden fram till dess över-
gångsregler skulle tas fram.

Per-Anders Einarsson svarade att styrelsen varit medvetna om detta men ändå sett 
det möjligt att behandla förslaget på detta årsmöte bland annat med hänsyn till att 
påskhelgen infallit i samband med månadsskiftet mars-april.

Peter Henrysson framhöll att tanken med regeln i § 32 är att styrelsen ska ha tid 
att behandla motioner och att styrelsen inte på något sätt haft ont om tid att be-
handla denna motion.

Per Runesson yrkade bifall till föreliggande föredragningslista.

Nils Larsson bad om information från styrelsen angående ELM-BV:s inblandning 
i konflikten i Etiopien mellan EELC och AOC. Jonas Fjertorp föreslog att denna 
punkt förs till punkt 9 i dagordningen.

c) Beslut

Årsmötet beslöt
att under punkt 9 ”Styrelsens verksamhetsberättelse” lägga till information enligt 

Nils Larssons önskemål, samt
att i övrigt fastställa föreliggande föredragningslista.
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d) Reservationer
Lars Einarsson och Per Henriksson reserverade sig till förmån för Per Henrikssons 
yrkande.

Årsmötet ajournerade sig för kaffedrickning och återupptog därefter förhandlingarna.

Å-8-10 Fastställande av arbetsordning
Jakob Birgersson redogjorde för förslaget till arbetsordning för årsmötet, vilket hade 
sänts ut med handlingarna, och informerade också om de blanketter för skriftliga yr-
kanden och reservationer som föreslogs att användas under årsmötet. Han förtydligade 
vidare att tredje meningen i punkt 9 innebär att reservant har rätt att få sin reservation 
uppläst, även om årsmötet lämnat punkten i sig.

Årsmötet beslöt
att fastställa arbetsordningen enligt föreliggande förslag.

Å-9-10 Styrelsens verksamhetsberättelse
a) Föredragning av styrelsens berättelse över 2009 års verksamhet

Per-Anders Einarsson presenterade styrelsens berättelse över 2009 års verksamhet 
med hänvisning till sidorna 21 – 24 i årsberättelsen.

b) Diskussion med anledning av styrelsens berättelse
Per Runeson frågade hur arbetet inom administrationen organiserades, vilket be-
svarades av Arne Engström med en kort redogörelse för det aktuella läget.

Gunnar Åström uttryckte sin tacksamhet över styrelsens arbete, samt påpekade 
vikten av att styrelsen fortsatt arbetar i frågan om val av bibelöversättning. Han 
ställde också frågan om var den fråga, som han väckte på årsmötet 2009, låg. Per-
Anders Einarsson svarade att Teologikommittén arbetar med frågan men har ännu 
inte avgett någon rapport från det arbetet.

Lars Einarsson efterlyste information angående ett forskningssymposium under 
våren tillsammans med EFS samt angående samtal med EFS. Information gavs av 
Rune Imberg och Arne Engström med kompletteringar av Peter Henrysson och 
Nils-Göran Nilsson.

Assar Björkvald uttryckte förvåning över och kritik mot att man arrangerat ett 
symposium tillsammans med EFS.

Anders Månsson uttryckte erkännande till styrelsen för samtalen med EFS.

Magnus Nilsson uttryckte glädje och tacksamhet över allt det arbete som styrelsen 
lagt ned det gångna året.

Arne Engström läste upp namnen på de personer som under det senaste året svarat 
ja på kallelse till predikant samt uppmanade till förbön för dessa.

c) Föredragning av ekonomisk redovisning för 2009
Bengt-Åke Stengård presenterade kort sig själv och lyfte, med hänvisning till si-
dorna 52 – 58 i årsberättelsen, fram några enstaka viktiga punkter i redovisningen

d) Diskussion med anledning av ekonomisk redovisning
Sven-Olof Andersson framförde ett tack för en positiv och pedagogisk framställ-
ning.
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Johan Lind frågade varför lägenheten på Upplandsgatan inte finns med i balans-
räkningen för 2008 och Ingegerd Johansson informerade om att den finns uppta-
gen till det värde den köptes för (24 000 kr) under rubriken ”Fastigheter och bo-
stadsrätt”.

e) Beslut

Årsmötet beslöt
att godkänna framlagd årsredovisning samt fastställa resultat- och balansräkning 

för 2009.

f) Redogörelse angående situationen i Etiopien
Arne Engström bekräftade att styrelsen med sorg sett att det blivit en splittring 
inom kyrkan i Etiopien och att det är en fråga som skapat mycket oro och bekym-
mer och tyngt både nuvarande styrelse och tidigare styrelser. Styrelsen har konti-
nuerliga kontakter med missionärer, f.d. missionärer, missionssekreteraren och 
kyrkoledare i Etiopien. Samstämmiga rapporter säger att verksamheten lider men 
att man arbetar för att så gott som möjligt hela situationen. Flera samtal har också 
förts i Sverige med företrädare för Projekt Etiopienhjälpen men att ord många 
gånger står mot ord och att det är mycket svårt att veta vad som är rätt. Styrelsen 
har vidare fått garantier för att inga missionsmedel går till juridiska processer i 
Etiopien. 

Per-Anders Einarsson kompletterade med att ELM:s styrelse medvetet undvikit att 
lyfta in onödigt mycket av dessa konflikter i styrelsearbetet för att de inte ska få 
stjäla energi från övrigt arbete.

Å-10-10 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning
Revisorerna, Sven-Inge Svensson och Ingvar Ekström, underströk några viktiga 
punkter i den ekonomiska redovisningen:
• Ekonomin är f.n. mycket god av främst två orsaker: bantade kostnader och osann-

olikt stora intäkter från lägenhetsförsäljning och testamenten.
• Gåvogivandet minskar jämfört med föregående år.
• De stora engångsintäkterna behöver man hantera varsamt.
• BV Förlag visar positivt resultat för andra året i rad vilket ger anledning till tack-

samhet gentemot de som arbetar ideéllt med förlaget.
• I BV:s fond för hjälpverksamhet finns inte mycket medel kvar och bidrag från 

denna kan inte räknas med i någon större utsträckning i framtiden.
• Testamenten är den enskilt största intäktskällan (53 % av intäkterna). Under de se-

naste sju åren har 36 testamenten influtit från personer födda på 1920-talet i gamla 
väckelsebygder. Detta borde påminna oss om vikten att fokusera på väckelse idag. 
Det är den som på olika sätt ska bära framtiden.

• Utlandsmissionens andel av de totala kostnaderna minskar. Bidrag till samarbets-
kyrkorna står för 20 % av kostnaderna. På fem år har personalkostnaderna för ut-
landsanställda missionärer halverats.

• Tidningsverksamheten går med underskott. Eftersom kostnaderna inte går att göra 
så mycket åt uppmanades till att sprida Till Liv för att öka intäkterna.

Årsmötet beslöt
att godkänna framlagd revisionsrapport.

Å-11-10 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
Ingvar Ekström presenterade revisionsberättelsen med revisorernas tillstyrkan av an-
svarsfrihet för styrelsen för räkenskapsåret 2009.
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Årsmötet beslöt enhälligt
att i enlighet med revisorernas tillstyrkan bevilja styrelse och räkenskapsförare 

ansvarsfrihet för 2009 års förvaltning av Evangelisk Luthersk Mission – Bibel-
trogna Vänner.

Å-12-10 Medlemsavgift för 2011
Jakob Birgersson föredrog styrelsens förslag till medlemsavgift för 2011, vilket inne-
bär att årsavgiften behålls oförändrad 100 kronor per påbörjat tiotal medlemmar för 
föreningar och 100 kronor för enskilda medlemmar.

Årsmötet beslöt
att fastställa medlemsavgiften för 2011 i enlighet med styrelsens förslag.

Årsmötet ajournerade sig för lunch och återupptog därefter förhandlingarna.

Å-13-10 Proposition angående ”Kvinnlig styrelserepresentation och inrättande av
läroråd”
a) Föredragning av förslag från styrelsen

Gunnar Davidsson redogjorde för styrelsens behandling av frågan och för fram-
lagt förslag från styrelsen.

b) Diskussion och yrkanden
Karl-Eve Lunnergård redogjorde för sin ståndpunkt och yrkade bifall till styrel-
sens förslag.

Harald Waldemarson ifrågasatte den korta betänketiden som årsmötets ombud 
haft att ta ställning i frågan, samt uttryckte sina farhågor om att den föreslagna or-
ganisationen kommer att innebära oklarheter i ansvarsfördelning, mm. Harald 
Waldemarson yrkade i första hand att ärendet återremitteras till styrelsen, i andra 
hand att årsmötet antar förslag enligt utdelat förslag (Bilaga 1). För den händelse 
inget av dessa yrkanden skulle vinna bifall yrkade han i tredje hand på att styrel-
sens förslag kompletteras med att krav på valbarhet till lärorådet skall följa § 19 i 
ELM-BV:s stadgar.

Assar Björkvald yrkade avslag på styrelsens förslag, med hänvisning till den bib-
liska traditionen enligt GT och NT då det gäller andligt ledarskap.

Sven Hammarberg yrkade bifall till styrelsens förslag, med invändningarna att det 
för kvinnlig representation i styrelsen inte behövs ett inrättande av läroråd och att 
stadgeändringsförslaget i sig är onödigt detaljerat.

Per Runeson yrkade bifall till styrelsens förslag, med hänvisning till det allmänna 
prästadömet.

Anders Månsson yrkade bifall till styrelsens förslag.

Arne Engström yrkade bifall till styrelsens förslag, med hänvisning till att lärofrå-
gor då kan ges rätt prioritet och att styrelsen får råd i svåra frågor.

Bo Svensson yrkade bifall till styrelsens förslag.

Mats Giselsson yrkade avslag på styrelsens förslag, med hänvisning till att försla-
get är dåligt berett och att det inte är bibliskt förankrat, samt bifall till Harald 
Waldemarsons förslag.
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Lilly Hjort frågade efter erfarenheter i frågan från våra systerorganisationer.

Jonas Fjertorp yrkade bifall till ambitionen att kvinnor ska kunna väljas till leda-
möter i styrelsen, yrkade avslag till den del som innebär lärorådets möjlighet att 
upphäva styrelsens beslut, yrkade bifall till styrelsens förslag till formulering av § 
26 samt yrkade på ett tillägg till § 26 innebärande att minst hälften av ledamöterna 
i styrelsen skall utgöras av män.

Christer Unosson yrkade bifall till styrelsens förslag. 

Peter Henrysson framhöll att det är viktigt att ge ett erkännande av att det finns en 
skillnad mellan kvinnor och män och deras uppgifter i församlingen samt att det 
är viktigt att se styrelsens förslag just som ett erkännande av detta. Han underströk 
att han inte delade uppfattningen att vi är ett missionssällskap och därför kan göra 
som vi vill samt att förslaget är en kompromiss mellan två starka uppfattningar, 
men inte en kompromiss gentemot Bibeln. Mot denna bakgrund yrkade han därför 
bifall till styrelsens förslag.

Rune Imberg ställde sig osäker till styrelsens förslag och yrkade på återremiss.

Magnus Nilsson yrkade bifall till styrelsens förslag i enlighet med Sven 
Hammarbergs och Per Runesons argumentation.

Marta Fjällström påpekade att ELM i praktiken fungerar som kyrka, och yrkade
på återremiss.

Thomas Henriksson meddelade att han i styrelsen reserverat sig mot beslutet att 
lägga fram detta förslag i dag. Han yrkade i första hand bifall till Harald 
Waldemarsons yrkanden och i andra hand att avslå styrelsens förslag.

Lars Artman betonade vikten av de kvinnliga perspektiven, men yrkade på åter-
remiss.

Lars Johansson yrkade bifall till styrelsens förslag, och med en önskan om förtro-
ende för styrelsen att göra justeringar efter de förslag som kommit fram. Lars 
framförde också tilläggsyrkandet att de två sista meningarna i § 30a enligt styrel-
sens förslag stryks.

Lars Einarsson yrkade på återremiss.

Per-Anders Einarsson yrkade bifall till styrelsens förslag och uppmanade till att 
lämna tveksamheten bakom sig.

Per Henriksson påtalade det bekymmer han såg i att styrelsen inte tycks enig i sitt 
förslag och yrkade därför på återremiss.

c) Beslut angående yrkande på återremiss av styrelsens förslag

Årsmötet beslöt, efter votering,
att med 83 röster emot och 26 röster för avslå yrkandet på återremiss.

d) Beslut angående styrelsens proposition

Årsmötet beslöt
att bifalla styrelsens proposition.
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Reservationer mot beslutet avgavs enligt följande:

• från Gunnar Åström och Gabriel Åström: Mot beslutet om kvinnlig styrelsere-
presentation och inrättande av läroråd.

• från Assar Björkvald: Mot förslaget att förbereda för införande av kvinnliga 
styrelseledamöter. Motivering: Förslaget avviker från bibliska traditionen så-
väl i GT som i NT att andligt ledarskap i kristen församling handhas av män. 
Ex. Apg 14:23, 15:22-23, 16:4.

• från Allan Johansson: Jag reserverar mig emot styrelsens förslag till förmån 
för Harald Waldemarsons förslag.

• från Harald Waldemarson: Mot styrelsens förslag.

• från Thomas Henriksson och Marta A Henriksson: Reservation emot beslutet 
att bejaka styrelsens förslag att inrätta ett läroråd / öppna styrelsen för kvinn-
lig representation.

Årsmötet ajournerade sig för kaffedrickning och återupptog därefter förhandlingarna.

e) Beslut angående tilläggsyrkande rörande styrelsens förslag till formulering av 
§ 30a

Årsmötet beslöt, efter votering,
att med 45 röster för och 44 röster emot anta Lars Johanssons tilläggsyrkande om 

att stryka sista och näst sista meningen i styrelsens förslag till formulering av 
§ 30a (dvs. meningarna ”Lärorådet har rätt att väcka frågor av läromässig 
karaktär för styrelsen att handlägga.” samt ”Rådet har rätt att upphäva ett 
beslut som har fattats i styrelsen som det finner vara oförenligt med Bibeln 
och den evangelisk-lutherska bekännelsen.”)

Reservationer mot beslutet avgavs enligt följande:

• från Marta Fjällström: Mot Lars Johanssons förslag.

• från Daniel Ringdahl: Som jag har förstått förslaget att inrätta ett läroråd med 
”vetorätt”, grundade det sig på att fördela bestämmandeansvaret mellan 
läroråd och styrelse – detta för att bättre kunna motivera kvinnlig representa-
tion i styrelsen. Genom att bifalla Lars Johanssons förslag har årsmötet be-
slutat att styrelsen ska ha det yttersta läroansvaret och att man ska ha kvinn-
liga styrelseledamöter. Det är olyckligt eftersom jag uppfattar det som att det 
kolliderar med andan i samtalen angående kvinnor i styrelsen och läroråd. 
Årsmötet har alltså tagit udden av lärorådet och gett kvinnor i styrelsen 
samma ansvar som männen. (Således borde det vara enklare att ha kvinnor i 
lärorådet än i styrelsen eftersom lärorådet egentligen inte har någon annan 
makt än en rådgivande.) Man har alltså på ett vis röstat igenom ett annat för-
slag än det som antogs före fikat.

• från Peter Henrysson: Mot årsmötets beslut om strykning av de två sista 
styckena av styrelsens förslag till utformning av stadgarnas § 30a.
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f) Beslut angående tilläggsyrkande rörande styrelsens sammansättning

Årsmötet beslöt
att avslå tilläggsyrkandet från Jonas Fjertorp om tillägg till § 26 innebärande att 

minst hälften av ledamöterna i styrelsen skall utgöras av män

Reservation mot beslutet avgavs enligt följande:

• från Marta Fjällström: Mot beslutet att inte begränsa den kvinnliga representa-
tionen till 50 % av styrelsen.

g) Beslut angående tilläggsyrkande rörande krav på valbarhet till lärorådet

Årsmötet beslöt
att avslå tilläggsyrkandet från Harald Waldemarson om att krav på valbarhet till 

lärorådet skall följa § 19 i ELM-BV:s stadgar.

Reservationer mot beslutet avgavs enligt följande:

• från Gunnar Åström och Gabriel Åström: Reservation mot att inte följa försla-
get att valbar präst till Läroråd ska uppfylla § 19 i stadgarna för sällskapet.

• från Marta Fjällström: Mot att lärorådet ej ska följa § 19 i stadgarna.

• från Harald Waldemarson: Mot beslutet att inte följa § 19 vid val av ledamöter 
till läroråd.

• från Tobias Persson: Jag reserverar mig mot beslutet att följa styrelsens för-
slag när det gäller valbarhet till Lärorådet. § 19 skall även gälla ledamöter till 
Lärorådet!

• från Thomas Henriksson och Marta A Henriksson: Reservation mot beslut att 
inte följa Harald Waldemarsons förslag att valbar präst till Läroråd ska upp-
fylla § 19 i stadgarna för Sällskapet.

Å-14-10 Motion angående ”Förberedelser inför val av kvinnliga styrelseledamöter”
Sven Hammarberg föredrog motion från honom och Magnus Nilsson samt yrkade bi-
fall till densamma.

Per Runeson yrkade bifall till motionen.

Årsmötet beslöt
att avslå motionen.

Magnus Nilsson reserverade sig mot beslutet till förmån för motionen.

Å-15-10 Proposition angående ”Revidering av uttagsregler för Parmenas”
Jakob Birgersson föredrog styrelsens förslag till revidering av uttagsreglerna för 
Parmenas innebärande att sista meningen i § 2 byts ut mot formuleringen i styrelsens 
förslag.

Per Henriksson och Rune Imberg yrkade bifall till styrelsens förslag.

Årsmötet beslöt
att bifalla styrelsens förslag.
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Å-16-10 Verksamhetsplan för kalenderåret 2011
a) Föredragning

Jakob Birgersson redogjorde för bakgrunden till framtagandet av en verksamhets-
plan samt för den förändrade budgetprocess som införts under året.

Jakob Birgersson, Arne Engström, Eskil Engström och Lars Johansson föredrog 
sedan de olika delarna av styrelsens förslag till verksamhetsplan.

b) Diskussion och yrkanden
Fredrik Carlsson uttryckte tacksamhet för verksamhetsplanen samt lyfte fram mis-
sionsbefallningen och uppmaningen där att nå ut till alla folk och uppmanade sty-
relsen att arbeta vidare med fokus att nå fler av de onådda folkslag som finns.

Karl-Eve Lunnergård ville låta apostlarna inspirera oss.

Per Henriksson yrkade bifall till styrelsens förslag på verksamhetsplan samt 
ställde frågan till årsmötet om vi är beredda att be missionärer från Afrika att 
komma över och hjälpa oss.

Per Runeson pekade på vår portalparagraf att föra människor till tro.

Karin G Ekström påpekade vikten av kompetensutveckling av personalen.

Magnus Nilsson underströk Fredrik Carlssons uppmaning att fokusera på onådda 
folkslag och uppmanade till samarbete med andra missionsorganisationer i detta.

Sven Hammarberg uttryckte sin förväntan över Erik J Andersson och hans tjänst 
som missionsföreståndare.

Thomas Bengtsson lyfte fram möjligheten att nå onådda folk genom tältmakar-
mission.

c) Beslut

Årsmötet beslöt
att anta styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2011.

Å-17-10 Bemyndigande att försälja lös och fast egendom som tillhör ELM-BV
Jakob Birgersson föredrog styrelsens förslag att årsmötet bemyndigar styrelsen att för-
sälja lös och fast egendom som tillhör ELM-BV.

Årsmötet beslöt enhälligt
att bifalla styrelsens förslag.

Å-18-10 Motion angående ”Minskning av antalet styrelseledamöter”
a) Föredragning

Sven Hammarberg föredrog motion från honom och Magnus Nilsson med förslag 
att ändra stadgarna så att antalet styrelseledamöter minskas från tolv till nio leda-
möter samt att ordningen med ersättare avskaffas. Sven Hammarberg yrkade bifall 
till motionen.

Per-Anders Einarsson föredrog styrelsens svar på motionen innebärande att man 
tillstyrker förslaget att minska antalet ledamöter från tolv till nio men att man av-
styrker förslaget att avskaffa ersättare.
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b) Diskussion och yrkanden
Bo Svensson yrkade att antalet ledamöter minskas från tolv till nio samt att tre er-
sättare väljs istället för dagens två.

Lars Johansson, Rune Imberg samt Per Henriksson yrkade bifall till styrelsens 
förslag.

c) Beslut

Årsmötet beslöt
att bifalla styrelsens förslag innebärande att antalet styrelseledamöter minskas 

från tolv till nio samt att ordningen med tre ersättare behålls.

Å-19-10 Behandling av ärenden rörande samverkansorganisation
Inga ärenden fanns anmälda.

Å-20-10 Val av styrelseledamöter och ersättare
a) Nominering

Sven Hammarberg och Nils-Göran Nilsson redogjorde för valberedningens arbete. 
Det har inför detta årsmöte införts ett nytt arbetssätt där föreningarna genom att 
grupperas i nomineringskretsar fått ett större och tydligare ansvar att nominera 
styrelsekandidater. 

I tur att avgå ur styrelsen var ordinarie ledamöterna Gunnar Davidsson, Per-
Anders Einarsson, Lennart Olofsson och Alve Svensson samt ersättarna Anton 
Fjällström, Peter Henrysson och Jens Lunnergård. Per-Anders Einarsson och 
Lennart Olofsson hade avböjt omval.

Gisela Hector föredrog valberedningens förlag:
Valberedningen föreslog till valet av ordinarie ledamöter omval av Gunnar 
Davidsson, Lund, och Alve Svensson, Viby. Valberedningens förslag innebar två 
vakanta platser och man föreslog att dessa platser fortsätter stå vakanta.
Till val av ersättare föreslog valberedningen omval av Anton Fjällström, Peter 
Henrysson och Jens Lunnergård.

Inga ytterligare personer nominerades av årsmötet.

Nomineringen förklarades avslutad.

b) Val av styrelseledamöter
Valet genomfördes med slutna sedlar. 122 godkända röstsedlar, varav 4 från en-
skilda medlemmar och en blank, inlämnades varvid resultatet utföll enligt föl-
jande:
Gunnar Davidsson 102 röster
Alve Svensson 101 röster
(röstsiffrorna avrundade för att inte röja enskilda medlemmars röstning)

Gunnar Davidsson och Alve Svensson förklarades valda som ordinarie ledamöter 
för en tid av tre år.
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c) Val av styrelseersättare

Årsmötet beslöt
att genomföra valet av suppleanter genom acklamation, samt
att till ersättare i ELM-BV:s styrelse för en tid av ett år välja Anton Fjällström, 

Peter Henrysson och Jens Lunnergård.

d) Styrelsens sammansättning
Evangelisk Luthersk Mission – Bibeltrogna Vänners styrelse får därmed följande 
utseende:
Valda 2008: Arne Engström, Åstorp 

Eskil Engström, Hässleholm
Lasse Johansson, Örkelljunga
Tobias Persson, Hässleholm

Valda 2009: Mats Giselsson, Eket
Thomas Henriksson, Ängelholm
Rune Imberg, Horred
Gabriel Skilling, Umeå

Valda 2010: Gunnar Davidsson, Lund
Alve Svensson, Viby

Ersättare: Anton Fjällström, Örkelljunga
Peter Henrysson, Lund
Jens Lunnergård, Sollentuna

Å-21-10 Val av revisorer och revisorsersättare
Gisela Hector föredrog valberedningens förslag att till revisorer omvälja Ingvar 
Ekström och Sven-Inge Svensson samt att till revisorsersättare omvälja Thomas 
Andertun och Jesper Sturesson.

Årsmötet beslöt
att till ordinarie revisorer för innevarande verksamhetsår välja Ingvar Ekström och 

Sven-Inge Svensson, samt
att till revisorsersättare för innevarande verksamhetsår välja Thomas Andertun och 

Jesper Sturesson.

Å-22-10 Val av valberedning

Årsmötet beslöt
att till valberedning för en tid av ett år utse Sven Hammarberg, Per Henriksson, 

Gunnel Gustafsson, Magnus Nilsson, Nils-Göran Nilsson samt Carlåke Söderlind,
att till sammankallande i valberedningen utse Nils-Göran Nilsson.

Å-23-10 Hälsning till kungahuset och riksdagen
Arne Engström föredrog styrelsens förslag till hälsning från årsmötet till kungahuset 
och riksdagen med bibelord från Ps 119:33-34 och Ef 3:16-17.

Årsmötet beslöt
att sända hälsning till kungahuset, regeringen och riksdagen i enlighet med styrelsens 

förslag.
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Å-24-10 Hälsning till missionärerna
Arne Engström föredrog styrelsens förslag till hälsning från årsmötet till missionä-
rerna.

Årsmötet beslöt
att sända hälsning till missionärerna i enlighet med styrelsens förslag.

Å-25-10 Övriga frågor
Lena Artman framförde önskemål om att det tas fram ett eget material för val av texter 
och ämnen att användas för ELM:s predikanter. Bo Svensson meddelade att en sam-
manställning gjord av John-Erik Ekström distribuerats på predikantdagar.

Lena Artman efterlyste undervisningsmaterial om vad det innebär att leva som kvinna 
i Guds goda skapelse.

Per Henriksson önskade förbön för att Roseniusföreningen skall få en god ledare och 
förkunnare att efterträda den nuvarande. 

Bo Sjödahl framförde sitt tack till föreningen i Hässleholm för ett gott arrangemang.

Arne Engström framförde sitt tack till presidiet för väl genomfört arbete.

Arne Engström framförde, å styrelsens och årsmötets vägnar, sitt varma tack till Per-
Anders Einarsson och Lennart Olofsson för den tid de suttit med i styrelsearbetet.

Å-26-10 Avslutning
Arne Engström framförde sitt tack till årsmötet och Lova Herren 733 sjöngs.

Mötesordföranden tackade årsmötet och presidiet och förklarade årsmötet avslutat.

Dag som ovan

........................................ ........................................
Per Henriksson Magnus Nilsson
sekreterare vice sekreterare

Justeras:

........................................ ........................................
Nils-Göran Nilsson Anders Månsson
ordförande vice ordförande

........................................ ........................................
Åke Johansson Nils Larsson
Justerare Justerare


